


تعبير عن بيوت الشباب في السعودية بالانجليزي
The status of any country is valued by the services it provides, whether to its people or to its visitors. The following is a talk about a unique service provided by the Kingdom of Saudi Arabia to youth, as the Kingdom provides youth hostels with certain specifications, in which its young citizens live, under certain conditions. The following is a topic about youth hostels in the Kingdom of Saudi Arabia.
الترجمة: إنّ مكانة أي بلد من البلدان تقدّر بقدر الخدمات التي تقدّمها سواء لشعبها أم لزائريها، وفيما يلي حديث عن خدمة فريدة من نوعها تقدّمها المملكة العربية السعودية لمواطنيها الشباب، إذ توفّر المملكة للشباب بيوتًا شبابية بمواصفات معيّنة يقطنها الشباب ضمن شروط محددة، وفيما يلي موضوع عن بيوت الشباب في المملكة العربية السعودية.
مقدمة تعبير عن بيوت الشباب في السعودية بالانجليزي
The Kingdom of Saudi Arabia offers many distinguished services to its citizens. Among the services provided by the Kingdom to young people who are in the process of learning are youth homes and residences. These homes are provided by the Kingdom to young people who left their cities and traveled to complete their studies, within certain conditions and advantages.
الترجمة: تقدّم المملكة العربية السعودية العديد من الخدمات المميزة لمواطنيها، ومن تلك الخدمات التي تقدّمها المملكة للشباب الذين هم في طور التعلم البيوت والمساكن الشبابية، وتلك البيوت توفّرها المملكة للشباب الذين تغرّبوا لاستكمال دراستهم، وذلك ضمن شروط وميزات معيّنة.
عرض تعبير عن بيوت الشباب في السعودية بالانجليزي
The Kingdom of Saudi Arabia has set up distinguished projects for young people who left their cities and traveled to complete their studies, as it provided them with housing and houses that are rented for them at low prices, in order to provide assistance to these young people who are in the prime of their lives.
These houses include playgrounds and some recreational facilities for spending various hobbies. The Kingdom of Saudi Arabia has set conditions for accepting members of these houses, such as age, submission of some identification papers, and some photos. These houses are spread in Riyadh, Jeddah, Taif, Dammam, Madinah and Abha.
الترجمة: لقد أقامت المملكة العربية السعودية مشاريع مميزة للشباب الذين تغرّبوا لإتمام دراستهم، حيث أمّنت لهم مساكن وبيوت تؤجّر لهم بأسعار قليلة، وذلك لتقديم العون لهؤلاء الشباب وهم في مقتبل العمر، وتضم هذه البيوت ملاعب وبعض المرافق الترفيهية لقضاء الهوايات المختلفة، وقد وضعت المملكة العربية السعودية شروطًا لقبول المنتسبين إلى هذه البيوت، مثل العمر وتقديم بعض الأوراق الثبوتية وبعض الصور، وتنتشر هذه البيوت في كلّ من الرياض وجدة والطائف والدمام والمدينة المنورة وأبها.
خاتمة تعبير عن بيوت الشباب في السعودية بالانجليزي
Thus, we find that this service, which was sponsored by the Kingdom of Saudi Arabia, has contributed greatly to helping expatriate youth. As this distinguished and unique service is a service similar to the services spread in most western countries, as a way to encourage science and learners, and relieve them of the burdens of life.
الترجمة: وهكذا نجد أنّ هذه الخدمة التي تكفّلت بها المملكة العربية السعودية قد ساهمت أيّما إسهام في مساعدة الشباب المغترب، إذ إنّ هذه الخدمة المميزة الفريدة من نوعها هي خدمة تشابه الخدمات المنتشرة لدى معظم البلاد الغربية، وذلك كطريقة لتشجيع العلم والمتعلّمين، والتخفيف عليهم من أعباء الحياة.



